
Folketingets Sundhedsudvalg har den 11. januar 2011 stillet følgende 
spørgsmål nr. 339 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Ørum Jørgensen 
(KD).

Spørgsmål nr. 339:
’’I forlængelse af regeringens og Dansk Folkepartis aftale den 8. juni 2010 om, 
at de nuværende akutfunktioner på Holstebro Sygehus opretholdes, indtil det 
nye sygehus i Gødstrup er etableret, med mindre opgaverne overgår til det 
fuldt udbyggede sundheds- og akuthus, som i henhold til samme aftale plan-
lægges etableret i Holstebro, bedes ministeren redegøre for hvilke akutfunkti-
oner regeringen og Dansk Folkeparti ønsker at opretholde?”

Svar:
Jeg kan henvise til min besvarelse S 801, hvor det bl.a. fremgår, at regeringen 
vil følge sagen nøje med henblik på at sikre, at intentionerne i akutaftalen føl-
ges, så borgerne i Nordvestjylland sikres et betryggende akutberedskab. 

Regeringen vil bl.a. inddrage sådanne overvejelser i forbindelse med udmønt-
ningen af de 600 mio. kr. til en styrket akutindsats i yderområder med langt til 
nærmeste fælles akutmodtagelse.
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